
 

 

Protokoll                        Møte nr.: 10/19-21 

Møte: Styremøte i Norges Skytterforbund  Møtedato: Torsdag 2. april  2020 kl. 1730-1900 

Sted: Møtet ble avholdt på Teams  

Referent:   Arild Groven 

Deltakere: Håvard Larsen, Bjørn Harald Vik, Tom Lauritzen, Ingrid Stubsjøen, Esten Murbreck, Maren 
Galguften Lunsæter 
Forfall: Asta S. Kvalbein 
Fra Adm.: Arild Groven 

Andre: Kenneth Eienes i sak nr. 104/19-21  

  
Saksliste 
 
102/19-21 Skyttermessa 2021 
103/19-21 EM 2022 
104/19-21 SkytterAdmin 2,0 
105/19-21 Løvenskioldbanen 
 
  
 

 

 

 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

102/19-21 Skyttermessa 2021 
Styret diskuterte alternative løsninger for avvikling av Skyttermessa 
2021. Det er knyttet usikkerhet rundt korona og langtidsvirkningen i 
markedet. En aktuell helg for messa er 26.-28. februar 2021. 
Vedtak: Styret fatter endelig beslutning før sommerferien. 

 
 
HL 
 
GS 

 

103/19-21 EM 2022 
Visepresident Bjørn Harald Vik orienterte bl.a. om nytt 
organisasjonskart for arrangementskomiteen. Det er berammet et 
møte i organisasjonskomiteen fredag 3. april. 
Vedtak: Tatt til orientering. 

 
BHV 

 

104/19-21 SkytterAdmin 2,0 
Kenneth Eikenes informerte om møte med Rubic. Rubic har startet 
grunnarbeidet og det er i ferd med å bli etablert en 
referansegruppe. Testgrupper er på plass. Terminlista vil foreligge i 
en test-versjon før sommerferien. Det er klart at nytt 

medlemssystem (Rubic medlem) har bedre løsninger enn 
dagens KlubbAdmin. 
Vedtak: Tatt til orientering 

 
HL 
GS 

 

105/19-21 Løvenskioldbanen 
Det er avholdt et første møte med de fleste leietakerne. Hensikten 
med disse møtene er faktainnsamling som grunnlag for videre 
forhandlinger. Fylkesmannen har med frist 24. april, sendt til høring 
planene for permanente miljøtiltak i forbindelse med forurensning 
fra lerduebanen. 
Vedtak: Tatt til etterretning 

 
HL 
GS 

 

 


